
Thurø lokalråd – bestyrelsesmøde den 4. april 2024 

Deltagere; Bruno, Preben, Gitte, Tullia, Ingeborg, Marianne 

Afbud: Hans, Pia, Kenneth, Anne Mette, Frederik 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra møde 06.03.24 

Referat godkendt – Mogens kontaktes mhp. på tilrettelse af tegninger, hvorefter projektet kan 

igangsættes. 

 

2. Ny mødedato for børn og unge indsatsen 

Der mødte ikke nogen op til intromødet. Der er derfor brug for en mere målrettet kommunikation.  

Den nye dato er den 22.09.24. Vi sætter kommunikationsstrategi ift. indsatsområder på dagsorden på 

næste møde 06.05.24. En mulighed kunne være at lave flyers, der kunne udleveres til forældre i 

institutionerne på øen.   

 

3. Stillingtagen til Face Book opslag mm. ift. kommende møder 

Pia har lagt et fint stillingsopslag op vedr. mødet natur og friluftsliv. Der er tilslutning til at lægge opslag 

op efter samme skabelon før alle intromøder til indsatsområder. Ingeborg beder Pia lægge opslag på før 

alle møder. 

 

4. Grasten beboere ønsker at deltage i mødet om infrastruktur 

Lokalrådet bakker op om, at den eksisterende gruppe etableres som en undergruppe til indsatsområdet.  

De skal blot møde op. Marianne orienterer gruppen. 

 

5. Bygherre ønsker byggearealet ved Brovejen udvidet.  

Lokalrådet er blevet kontaktet af Jonas Mortensen i Svendborg kommune. Han skriver for at orientere 

lokalrådet om, at en ny bygherre ønsker at udvide byggearealet med en arealstribe på 10 m mod Nord. 

Ændringen kræver en fornyet lokalplan.  

Bruno kontakter kommunen for at høre, hvem den nye bygherre er, og hvornår byggeriet går i gang. 

 

6. Dropbox  

Punktet udsættes til næste møde, da flere af de nye medlemmer ikke er til stede i dag. 

 

7. Hjemmesiden 

Der kommer nye datoer fra Monika vedr. oplæring til hjemmesiden 

 

8. Evaluering af intromøde Natur og friluftsliv 

Der deltog 10 personer ud over lokalrådsmedlemmer.  Det var i høj grad deltagere fra Det grønne 

fællesskaber, hvilket var særdeles relevant, idet de allerede arbejder med flere forslag fra 

udviklingsplanen. Det grønne fællesskab arbejder under paraplyorganisationen Omstilling.nu, som de 

trækker på, når de f.eks. søger midler. 

Der er nedsat to grupper vedr.: kajak og stier. Gitte er udpeget som tovholder på Kajak sammen med en 

af de øvrige deltagere og Tullia på stier sammen med Ingeborg og en af de øvrige deltagere. Der er 



indkaldt til første møde for kajak-interesserede for at afdække behov og ønsker. Stigruppen vil arbejde 

med etablering af trampestier langs Thurøbund og Skårupsund og evt. etablering af et sti-kort.  

 

9.   Punkter til næste møde 

• Kommunikationsstrategi 

• Dropbox 

• Hjemmesiden 

• Evaluering af afholdte intromøder  

 

 

 

 

 

 

 

 


